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OR.0022.212.2022 

  

 

Protokół Nr 212/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Rypinie 

z dnia 17 sierpnia 2022 r. 

 

 

Osoby uczestniczące: 

Jarosław Sochacki - Starosta Rypiński 

Piotr Czarnecki - Wicestarosta Rypiński 

Monika Kalinowska - Członek Zarządu 

Piotr Makowski - Członek Zarządu 

Paweł Sobierajski - Członek Zarządu 

Joanna Fabiszewska – Skarbnik Powiatu  

 

oraz 

Sławomir Pawłowski – Dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Rypinie 

Monika Tryniszewska-Skarżyńska – Samodzielne Wieloosobowe Stanowisko                                

ds. Funduszy i Rozwoju 

Anna Wilkanowska – p. o. Dyrektora SP ZOZ w Rypinie 

Marek Bruzdowicz – Dyrektor ds. Medycznych SP ZOZ w Rypinie 

Krzysztof Cegłowski – Przewodniczący Rady Powiatu 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie: 

a) przyjęcie porządku obrad, 

b) przyjęcie protokołu. 

2. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał. 

3. Prośby i wnioski mieszkańców. 

4. Omówienie bieżącej sytuacji w ZS nr 1 w Rypinie. 

5. Omówienie bieżących spraw dotyczących złożonych wniosków do Polskiego Ładu. 

6. Omówienie bieżącej sytuacji finansowej w rypińskim szpitalu. 

7. Zakończenie. 

  

Ad. 1 

Posiedzenie rozpoczął o godzinie 10.30 Przewodniczący Zarządu Powiatu Starosta 

Rypiński Jarosław Sochacki witając zebranych członków oraz wszystkich uczestniczących w 

posiedzeniu. Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag. Protokół z poprzedniego 

posiedzenia Zarządu nr 211/2022 przyjęto bez uwag. 
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Ad. 2 

      Uchwała Nr 641/2022 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie wyboru najkorzystniejszej 

oferty w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na budowę boiska 

wielofunkcyjnego z funkcją lodowiska sezonowego wraz z konieczną infrastrukturą przy 

Zespole Szkół nr 2 w Rypinie. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 3 

1.Prowadzący Dziecięcy Zespół Wokalny „Korniki” zwraca się z prośbą o przystąpienie 

Zarządu Powiatu do przedsięwzięcia oraz o wsparcie finansowe w wysokości 12 tyś. zł na 

wydanie płyty z autorskimi piosenkami dla dzieci o tematyce bożonarodzeniowej i zimowej. 

Wraz z ukazaniem się płyty Korniki planują w okresie zimowym dać szereg koncertów w 

okolicznych kościołach oraz ośrodkach kultury. Całkowity koszt wydania takiej płyty wynosi 

25 tyś. zł.  

Zarząd Powiatu wyraża zgodę na przekazanie kwoty w wysokości 5 tyś. zł na ww. cel.  

 

2.Zarząd Dróg Powiatowych zwraca się z pismem dotyczącym zajęcia stanowiska w sprawie 

wydania opinii w związku z przygotowywaniem materiałów do wniosku o wydanie decyzji o 

zezwolenie na realizację inwestycji drogowej pn „Budowa drogi gminnej nr 12058C Nadróż – 

Pręczki od km 0+000 do km 1+500.”  

Zarząd Powiatu wyraził pozytywną opinię w ww. sprawie. 

 

Ad. 4 

Starosta poinformował o piśmie mieszkanki powiatu rypińskiego, która zwraca się z prośbą o  

odroczenie terminu opuszczenia mieszkania, który przypada na koniec sierpnia br. Pani swoją 

prośbę motywuje tym, iż nie jest w stanie w chwili obecnej podjąć się przeprowadzce z uwagi 

na swój stan zdrowia.  

Pan Sławomir Pawłowski – Dyrektor ZS nr 1 wyraża zgodę na przedłużenie umowy najmu 

mieszkania do końca 2022 r., jeśli Pani zadeklaruje, że przeprowadzka w okresie zimowym 

będzie mogła się odbyć.  

Zarząd Powiatu rozpatrzył pozytywnie wniosek i zgodnie z pozytywną opinią Dyrektora  

ZS nr 1 wyraża zgodę na przedłużenie umowy najmu mieszkania do końca 2022 roku.     

 

Ad. 5 

Pani Monika Tryniszewska-Skarżyńska poinformowała, że w lutym br. powiat złożył 

do Polskiego Ładu wniosek dla zadania „Zakup wyposażenia dla szkół powiatu rypińskiego”. 

We wniosku skupiono się na opisaniu sprzętu komputerowego i mebli. Postępowanie zakupowe 

w Polskim Ładzie jest na tyle skomplikowane, że aby wyłonić wykonawcę na różne części 

trzeba to zrobić jednym postępowaniem. Im więcej części tym większe prawdopodobieństwo, 

że nie wyłoni się wykonawcy w jakiejś części. W międzyczasie Dyrektorzy szkół wystąpili o 

zakup samochodów.  
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Starosta zaproponował, aby zostały 3 części, a mianowicie sprzęt informatyczny, meble oraz 

samochody.  

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na ww. propozycję Pana Starosty, aby wniosek dotyczył sprzętu 

informatycznego, mebli oraz samochodów.       

 

Ad. 6 

     Starosta poinformował, iż do Zarządu Powiatu wpłynęło pismo od Dyrekcji SP ZOZ w 

Rypinie informujące o obecnej trudnej sytuacji finansowej szpitala oraz zagrożeniach z tym 

związanych.  

Pani Anna Wilkanowska poinformowała, że szpital poddał analizie wszelkie możliwe 

rozliczenia.  

Pani Anna Wilkanowska poinformowała również, że oddział dziecięcy jest najbardziej 

deficytowym oddziałem w szpitalu i trzeba opracować stanowisko jaki kierunek obrać w tej 

sytuacji.  

Pan Marek Bruzdowicz dodał, że problem szpitala jest problemem społecznym i on jak i Pani 

Dyrektor są za tym, aby utrzymać każdy oddział, który istnieje oraz rozwijać szpital.  

Członkowie Zarządu Powiatu przestawili wolne wnioski i sugestie związane z tym tematem.  

Starosta poinformował, że na tę chwilę niestety nie ma rozwiązań systemowych.  

W dalszej części posiedzenia dyskutowano na temat wyników finansowych wygenerowanych 

na poszczególnych oddziałach oraz na temat różnych możliwych rozwiązań dotyczących 

poprawy kondycji finansowej rypińskiego szpitala. 

 

Ad. 7 

       Starosta Rypiński Jarosław Sochacki podziękował za udział w posiedzeniu. W związku  

z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu Powiatu w Rypinie Starosta 

Jarosław Sochacki zamknął o godz. 12.00 posiedzenie Zarządu Powiatu w Rypinie w dniu  

17 sierpnia 2022 r. Na tym protokół zakończono i podpisano.   

 

 

Starosta Rypiński 

 

            Jarosław Sochacki  
 

Protokołowała  

Anna Zaborowska 


